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1. Zaokružite broj predavanja dr. Mudrića kojima ste prisustvovali.  
 



 1 (0) 

 2 (0) 

 3 (0) 

 više od 3 (11) 







 

            

2. Molimo Vas da ocijenite predavanja dr. Mudrića ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 

1 najniža, a 5 najviša ocjena. 
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3. Smatrate li da ste pohađanjem predavanja dr. Mudrića olakšali spremanje 

ispita/kolokvija iz ovog predmeta? (odgovoriti s DA ili NE, kratko obrazložiti). 

 DA (11) 

 NE (0) 

komentari: 

- Predavanja su vrlo korisna i pomažu pri shvaćanju gradiva. 

- Dr. Mudrić tokom predavanja iznosi puno zanimljivih primjera koji uvelike 

približavaju gradivo, čineći ga lakše shvatljivim, te također pomažu pri učenju. 

- Na zanimljiv način je izneseno gradivo, a i ukomponirao je profesor dosta povijesti i 

geografije i time nam približio gradivo.  

- Smatram da su mi predavanja olakšala spremanje kolokvija jer sam većinu toga 

naučila na predavanjima te sam samo to još trebala sama utvrditi. 

- Da, jer je gradivo razumljivije i logičnije nakon odslušanih predavanja. 

- Profesor se jako trudi približiti materiju studentima, osim znanja studentima pokušava 

prenijeti i interes za predmet. 

- Naglašavani su bitni dijelovi i osobitosti pojedinih instituta. 

- Smatram da sam pohađanjem olakšala spremanje ispita jer mi je dr. sc. Mudrić 

približio gradivo. 

- Predavanja su mi olakšala spremanje kolokvija, a posebno mi se svidjelo što je održan 

i repetitorij uoči kolokvija.  

- Predavanja su mi olakšala spremanje kolokvija jer mi je gradivo iz knjige već bilo 

poznato. 
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4. Smatrate li da je pohađanje predavanja dr. Mudrića doprinijelo povećanju 

Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja prava? (odgovoriti s DA ili NE, 

kratko obrazložiti) 

 DA (11) 

 NE (0) 

komentari: 

- Pridonijelo je jer je prof. uvijek naglašavao bit, smisao nekog pravnog instituta u 

praksi. 

- Jer su tijekom predavanja jasno razjašnjene osnove gradiva, također često se 

povezivalo s drugim granama prava. 

- Prof. osim pravnog znanja iz ovog predmeta posjeduje i zavidno znanje iz opće kulture 

pa se trudi konkretne probleme vezane za kolegij staviti u širi društveni kontekst. 

- Da, jer su pravni instituti i gradivo općenito ispredavani tako da su povezani s ostalim 

predmetima (što možda ne bismo uočili sami bez predavanja). 

- Da, jer se prof. nije bazirao samo na ono što piše u knjizi nego je to pokušao sve 

obrazložiti na primjerima kako bi lakše shvatili. Također je propitivao neke stvari iz 

opće kulture što pored svih informacija iz pravne materije ponekad i zaboravimo. 

- Apsolutno je pridonijelo jer dr. Mudrić spominje i povezuje institute iz ostalih grana 

prava, također se dotičemo i povijesti i opće kulture. 

- Na predavanjima se bavimo institutima iz ostalih grana prava i time ponavljamo opće 

znanje. 

 

5. Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim na predavanjima dr. 

Mudrića? 

- Nastavne metode dr. Mudrića nemaju prevelikih nedostataka, jedino bih preporučila 

sadržajnije prezentacije. 

- Predavanja su ugodna i korisna, studenti su uključeni u rasprave. 

- Sviđa mi se što je bilo dosta interakcije sa studentima, predavanja su jasna, također 

repetitorij za kolokvkij je bio vrlo kvalitetan. 

- Metode su dobre i idu u korak s tehnologijom. 

- Sviđaju mi se tablice usporedba dva ili više instituta. 



 

 

- Kvalitetne i zanimljive. Ono što je najbolje je konstantno uključivanje studenata na 

raspravu i poticanje aktivnosti i sudjelovanja. 

- Nastavne metode su vrlo kvalitetne i omogućuju studentu lakše snalaženje u gradivu i 

razlučivanje bitnih dijelova gradiva. 

- Objašnjavanje uz power point prezentacije po meni je vrlo dobra metoda nastave za 

razumijevanje predmeta i približavanja predmeta svakodnevnom životu. 

 

6. Što smatrate kvalitetnim elementima predavanja dr. Mudrića? 

- Power point prezentacije i grafovi olakšavaju razumijevanje gradiva. 

- Sviđa mi se što traži da studenti budu uključeni u raspravu, što pokušava sve objasniti 

na primjerima, traži i opće znanje. 

- Repetitorij mi se veoma svidio kao i detaljno razjašnjavanje zahtjevnijih instituta. 

- Repetitorij je bio vrlo koristan, uključivanje studanata u rasprave o nekim pitanjima. 

- Profesor ulijeva povjerenje, silno se trudi uključiti studente u materiju i nastavu. Ima 

strpljenje za neznanje i uspavanost studenata. 

- Usporedbe više instituta, grafikoni, na početku predavanja opći uvid i pomalo opće 

kulture. 

- To što su predavanja interaktivna i što su studenti prisiljeni razmišljati logički o 

gradivu te to što dobivamo puno primjera za lakše razumijevanje. 

- Razgovor sa studentima, poticanje na razmišljanje i samostalno zaključivanje. 

- Izlaženje van okvira konkretnog gradiva, upoznavanje sa slučajevima iz stvarnog 

života jer na taj način gradivo postaje opipljivije. 

- Primjeri iz prakse, sažetost, jasno izlaganje, naglašavanje razlika i sličnosti pojedinih 

instituta. 

 

7. Što smatrate nedostacima predavanja dr. Mudrića? 

 

- Sve je bilo u redu! 

- Preporučila bih sadržajnije prezentacije. 

- Power point prezentacije bi mogle biti razumljivije na nekim mjestima. 

- Samo malo glasnije izlaganje bi trebalo biti, inače bez primjedaba. 

- Neke (problematičnije) dijelove gradiva nismo obradili na predavanjima ili su bili 

samo spomenuti. 



 

 

- Mislim da bi trebao malo glasnije pričati. 

- Po meni je potrebna malo veća suradnja sa studentima. 

 

 

8. Biste li preporučili pohađanje predavanja dr. Mudrića Vašoj kolegici/kolegi s 

niže godine studija? (odgovoriti s DA ili NE; kratko objasniti). 

 DA (11) 

 NE (0) 

 

 

komentari: 

- Na predavanjima se puno toga nauči i olakša se pripremanje ispita/kolokvija. Također 

su interesantna te svakom studentu čine gradivo zanimljivim. 

- Višestruke koristi i pomoć u savladavanju gradiva. 

- Definitivno bih i hoću. Jako dobar odnos sa studentima na predavanjima, 

profesionalnost i ljudskost. Odlični primjeri za pamćenje, korisna predavanja. 

- Korisna i zanimljiva predavanja, osobito uz pohađanje kolokvija. 

- Smatram da su predavanja od velike koristi za razumijevanje gradiva, a u konačnici i 

polaganje ovog ispita. 

- Smatram da bi im to olakšalo polaganje kolegija i pomoglo pri shvaćanju gradiva. 

- Mislim da predavanja olakšavaju shvaćanje materije i polaganje ispita. 

 

9. Vaš dodatni komentar o predavanjima dr. Mudrića? 

 

- Smatram korisnim dolaženje na predavanja i preporučila bih isto budućim 

generacijama. 

- Odlična predavanja i izvstan odnos sa studentima! 

- Predavanja su mi se svidjela. 

- Za razliku od nekih drugih profesora na ovom fakultetu, mladost mu ide u prilog i 

olakšava rad sa studentima.  


